

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. XXVII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

dum ad Sacriportum dimicatur, Damaspippus prætor Domitium, Scauolam etiam Pontificem maximum & diuini humanique iuris auctorem celeberrimum, & C. Carbonem prætorum, consulis fratrem, & Antistium ædilitium, velut fauentes Sullæ partibus, in curia Hostilia trucidauit. Non perdat nobilissimi facti gloriam Calpurnia, Bestiæ filia, vxor Antistii; quæ iugulato (vt prædiximus) viro, gladio se ipsam transfixit. quantum huius gloriæ, famæque accessit? nunc virtute eminet, patria later.

- 1 CAP. XXVII. At Pontius Telesinus dux Samnitium, vir domi bellicque fortissimus, penitusque Romano nomini infestissimus, contractis circiter XL. millia fortissimæ pertinacissimæque in retinendis armis iuuentutis, Carbone ac Mario Coss. abhinc annos CXXI, Kalendis Nouembribus, ita ad portam Collinam cum Sulla dimicauit, vt ad summum discrimen
- 2 & eum & rempublicam perduceret. quæ non maius periculum adiit, Hannibalis intra tertium milliarium castra conspicata, quam eo die, quo circumuolans ordines exercitus sui Telesinus, distitansque adesse Romanis ultimum diem, vociferabatur eruendam delendamque urbem: adiiciens, numquam defuturos raptores Italicæ libertatis lupos; nisi silua, in quam refugere solerent, esset excisa. Post primam denum horam noctis & Romana acies respirauit, & hostium cecidit. Telesinus postera die semianimis